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Protokół Nr XIX/19 

z obrad sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej Oleśnica 

odbytych w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1 

z  dnia 11 grudnia  2019r. 

   

Obrady rozpoczęto 11 grudnia 2019 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:20 tego samego dnia. 

  

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Burmistrz Miasta i Gminy  Oleśnica Leszek Juda,  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka, 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Sołtysi z terenu gminy   

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XIX sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator powitała Radnych, 

pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy oraz mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica znajduje się w Biuletynie 

Informacji Publicznej oraz przy wejściu do sali konferencyjną.  

 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator na podstawie listy obecności stwierdziła kworum 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na sesji obecnych jest 12 radnych. 

(nieobecny : radny Piotr Płatos, Łukasz Kozłowski, Marian Strzelecki).  

 

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Pan Leszek Juda  – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica zawnioskował o rozszerzenie dzisiejszego porządku 

obrad :  

a. ustalenia ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku 

letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe; 

b. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026; 

c. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 
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Przystąpiono do głosowania w sprawie rozszerzenia porządku obrad zgodnie z wnioskiem Burmistrza Miasta 

i Gminy Oleśnica Pana Leszka Judy.   

Wyniki głosowania 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek 

Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Innych propozycji zmian nie zgłoszono, w związku z tym  Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod 

głosowanie porządek obrad wraz  ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek 

Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki opłaty 

b. ustalenia stawki opłaty za pojemnik z odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, 

na których nie zamieszkują mieszkańcy 

c. ustalenia ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku 

letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe 

d. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026 

e. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok 

5. Sprawy różne i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 
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Ad. 4 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki opłaty 

  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  określenia 

metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 12 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie  określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki opłaty. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek 

Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Rada Miejska w głosowaniu: 12 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XIX/94/19. 

b. ustalenia stawki opłaty za pojemnik z odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  ustalenia 

stawki opłaty za pojemnik z odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 12 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie ustalenia stawki opłaty za pojemnik z odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek 
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Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu: 12 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XIX/95/19. 

 

c. ustalenia ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku 

letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie   ustalenia 

ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego lub od 

innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 12 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie  ustalenia ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku 

letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek 

Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu: 12 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XIX/96/19. 

d. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka  – Skarbnik Miasta i Gminy na posiedzeniu komisji, 

które odbyło się przed obradami sesji.   

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026.   

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 12 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek 

Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu: 12 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XIX/97/19. 

 

e. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka  – Skarbnik Miasta i Gminy na posiedzeniu 

komisji, które odbyło się przed obradami sesji.    

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  zmian w 

budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok.   

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 12 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek 

Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu: 12 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XIX/98/19. 

Ad. 5. Sprawy różne i wnioski 

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica poinformował o następujących sprawach:  

- zakończona budowa  drogi w Pieczonogach,   

- trwają prace na ul. Stopnickiej prowadzone przez  Zarząd Dróg Powiatowych,   

- wykonano drogę na ul. Wrzosy,  

- zakończenie prace budowy placu zabaw przy Przedszkolu Gminnym,  

- jesteśmy w trakcie montażu przydomowych oczyszczalnie ścieków, 
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- otrzymaliśmy zgłoszenie zakończenia robót wodociągowych przy ul. Szkolnej,  

- rozpoczęliśmy zadania w ramach FDS,  

- w dniu 4 grudnia br. wizyta Wojewody Świętokrzyskiego,  

- w dniu 7 grudnia br. odbył się Jubileusz Długoletnich Pożyć Małżeńskich, na których zostały odznaczone 

pary medalem przyznanym przez Prezydenta RP,  

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica poinformował również o tematach poruszanych 

podczas dzisiejszego spotkania Związku Międzygminnego.  

Radny Michał Lalewicz wypowiedział się w sprawie : ul. Stopnickiej, zwrócił uwagę na zaniżone  kratki 

kanalizacyjne, ponowił prośbę o montaż lustra drogowego, poddał pod propozycję montaż lustra w nowym 

miejscu skrzyżowanie ul. Krótkiej z ul. Stopnicką, jak również poprosił o wyrażenie zgody na 

zatrzymywanie się przewoźnika na przystanku w rynku.   

Ad. 6. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 15:20 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XIX  sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator  

     

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz 

             

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XIX/19 znajduje się pod adresem :    

https://www.youtube.com/watch?v=wtBRllSG2U8 

 

W załączeniu do protokołu: 

Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych. 

 


